

香港特殊學習障礙協會

Hong Kong Association for Specific Learning Disabilities

2014「同心助學障 衝出荆棘路」賣旗籌款活動

賣旗籌款目標:

執事先生/女十:

65 萬

香港特殊學習障礙協會爲一個非牟利家長互助組織,本協會於1998年成立,由一班 有特殊學習障礙(簡稱「學障」)子女的家長組成。

喜蒙社會福利署批准本協會於2014年11月22日(星期六)在新界區舉行賣旗籌款活 動。

籌得之款項:

- 加強學障家庭的輔導及支援工作;
- 發展學障學童及青少年服務;
- 推動公眾教育工作。

素仰 閣下熱心公益,現特隨函附上是次賣旗日之金旗,懇請閣下慷慨認購,共 襄善舉,好讓更多家長及學童受惠。在此謹代表受惠的家長及學童,先表衷心感謝 貴機構的支持!如欲進一步了解本協會工作,歡迎瀏覽本協會網頁 www.asld.org.hk。如有任何查詢,請致電2340-0803與周小姐/洪小姐聯絡。

謹祝安康!

電郵 Email:

香港特殊學習障礙協會主席

李葉亮青女士

2014 賈 旗 日 2014 Flag Day Donation Reply Slip 捐 款 回 條 「請於 2014年 11月 1日前連同入數紙/銀行存根傳真至3526 0934 或 將支票及回條一拼寄回本會。」 「Please fax this reply slip with bank receipt to 35260934 by 1 November 2014 <i>or</i> mail this reply slip with a cheque to us.」			
『✓』本人樂意支持你們的賣旗日!	□\$200	□\$300	□\$500
I would like to support your Flag Day!	□\$1000	□其他Others HK\$	
「捐款港幣一百圓或以上,可憑收據申請免稅。」 「每枚金旗建議捐款爲 20 元。」 「Donations of HK\$ 100 or above are tax deductible with our official receipt.」 「Suggested donation for each gold flag is 20 dollars」			
•	電話 Tel:		
地址 Address:1	傳真 Fax:		

認購金旗數目No. of gold flag:



Hong Kong Association for Specific Learning Disabilities

HKASLD 2014 Flag Day

Fundraising Target: \$650,000

Dear Sir/Madam,

Hong Kong Association for Specific Learning Disabilities is a non-profit making organization established in 1998. It is an organization formed by a group of parents whose children with specific learning disabilities.

Permission was given by the Social Welfare Department to hold our Flag Day on *Saturday, November 22nd* in *the New Territories*.

Donation for:-

- To enhance counseling services and support services for SLD families;
- To develop services for SLD children and youth;
- To organize community education programmes.

Simply fill in the form attached showing the amount you wish to donate.

On behalf of all our beneficiaries, I would like to express my gratitude for all your support and generosity. For further details, please visit our website at www.asld.org.hk, or contact Joyce Chow/Edith Hung at 2340-0803.

With warmest regards,

Mrs. Li Yip Leung Ching Chairperson of HKASLD